
PRoroKÓr, Nn xvo3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 11 wrzeÉnia 2003 roku

w saliwieiofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie'

Ad. 1.
Przewodni cz4caRady Miejskiej El2bieta WiSniewska o gorl.zinie 12.10 otwarla obrady

XI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady rozpoczQto przy obecnoéci na sali obrad 15

radnych na stan 21 radnych, co stanowi 74,4; % ógotu Rady Przewodniczqca stwierdzila

quorum prawomocne do podejmowania uchwal'

Przewodnicz4ca 
'Rady 

powitala przybylych na sesjg: Jaroslawa wyrwp

Przedstawiciela PPHU Duda Bis sp. . o.o., ú.ttu*u Szczerbp i Mariana Frankiewicza -

przedstawicieli sp. z o.o. EUROIjBOJNIA, Burmistrza Leszka Kapcig' Wice burmistrzów:

Janusza Wolniaka i Stanislawa No*aka, radnych, naczelników wydzialów Urzpdu

Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich przybylych na

obrady.
Przewodni czqca Rady zglosila kandydaturp radnego Kazimterza Michalskiego na

sekretarza obrad; radny Michalski wyrazil zgodg'

S ekret arzem obrad j ed no glo Sni e wybr ano radnego Kazim\er za Mi chal ski ego'

A d . 2 .
Na sesji w dniu 28 sierPnia 2003

nieobecnoé Ó zosta\a usprawiedliwiona

Ad .3 .
Uwag nie zgloszono.

roku nieobecna byla radna Janina Szreniawa;

Porzqdek obrad.
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad'

z. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 28 sierpnia 2003 roku'

3. Przyjqcie Porz4dku obrad'

4. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji'

5. Zapytaniai interpelacje radnych

6. Spiáwozdan\e zpracy Burmistrza migdzy sesjami'

7. Sprawozdani. , i"ytánania uchwal Rady podjgtych na poprzedniej sesji'

8. Uchwala 9¿ ,pru*i" wyraienia zgody na doplaty zwrotne do kapitalu Spolki z o'o'

PPHU Euroubojnia w Jqdrzejowie'
g. Odpowiedzi na interPelacje'
10. Sprawy rózne.
ll. Zamknigcie obrad.

Ad.4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu zpoprzedniej sesji

Rada Miejská przyjqla protokol z poprzedniej sesji'

Ad. s.



1. Radny Pawel Smor4g pyta, czy jest wykonana dokumentacja na budow9 chodnika

w Skroniowie.

4d .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

na poprzedniej sesji.

4 d . 8 .
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska poinformowala, 2e na

wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej zostala zaproponowana poprawka. W zwi4zku

z tym Érzewodnicz4ca Rady Miejskiej wnioskuje, aby w- $ 2 pkt 2 dopisaó zdanie. ,,Projekt

umowy przejgcia dlugu stanowi zaLqcznrk nr I do uchwaly". Zalqcznrk, o którym mowa

wszyscy radni dzii otrzymali.- 
Radny Pawel Smor4g zapytal,jakie skutki bgdzie mialo podjgcie uchwaly w stosunku

do osób fizycznych.
Przedstawiciel Paústwa Duda Pan Jaroslaw Wyrwa powiedzial, 2e uchwala, która ma

byó podjgta na najbliLszym zgromadzeniu wspólników zobowi44uje wszystkich wspólników

Ob Oópiát w równej wysokoéci w stosunku do posiadanych przez siebie udzialów. Oznaczato.

ze kizdy ze wspólników jest zobowiqzany do takich doplat w wysokoéci dziesigciokrotnoéci

tego, co posiadá. Jest to zapis kodeksowy. Pod t4 uchwalg dla wszystkich wspólników zostala

przygotowana umowa o pizejgciu zobowi4zai. Zgodnie z deklaracjami, wchodzqc do spolki

Fui.t*o Duda chc4 wlozyó áo spólki 7 ml zl, o których mowa jest w uchwale o doplatach.

Odbgdzie sig to na podstawie umów cywilnoprawnych zawartych ze wszystkimi

udzialowcami spólki.
Radny Smor4g zapytaL,jaki bpdzie czas z\lrotu doplat.
Pan Jaroslaw Wyrwa odpowiedz\al, 2e czas zwrotu doplat nie jest przewidziany z tego

wzglgdu, ze doplaty zvvrotne mogq byé zwracane tylko w przypadku, kiedy spólka osi4gnie

,yrk.-Wtrdy *ózná sig zastanowió, czy te pieni4dze przeznaczyó na zwrot, czy podzielió je

w inny sposób. Decyzjqpodejm4 wspólnicy na zgromadzeniu ogólnym. Planujemy rozlo2enie

*.ruri.-doplat do kolca czeÍwcaprzysáego roku. Zwrot doplat mo2e nast4pió po wniesieniu

calo$ci doplat i na mocy uchwaly zgromadzenia wspólników o zwrocie doplat. W pierwszym

okresie diialalnoÉci spólki na pewno zysk nie bpdzie konsumowany; polityka finansowa

Parlstwa Duda polega na ,,nie przejadaniu" zysków. Nie jest celem wyci4ganie pienigdzy

z inwestycji na-poczqtku jej dzialalnoÉci. Na zwrot doplat przyjdzie czas jak spótka zacznie

zarabiaó pieni4dze i wypracowywaó zyski.

Na salq obrad prryszli radni: Wojciech Bilewicz, Adam Wójcik, Jan Ziqbiúski.

Obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad l8 radnych.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, i2 ma nadziejg, 2e wypowiedá Pana Wyrwa

rontialaw4tpliwosci dotycz4ce mo2liwoéci zwrotu doptat w trakcie trwania inwestycji przez

np. sprzeduí maj4tku.
Pan Jaroslaw Wyrwa rvyjaénil, ze sprawa doplat zwrotnych jest zgodna z przepisami

Kodeksu spólek handlowychi zprzepisami ustawy o rachunkowoSci. Doplaty zwrotne - jest



to w tej chwili bardzo wygodna i jedna z taíszych. forma finansowania inwestycji'

Moglibyimy - kontynuo*ui Pun Wyrwa - uchwalió uchwalg o podwyzszeniu kapitalu

,ut iudo*.go spotki o Z rnt. zl., ale wtedy znacz4co wzrósl by nasz udziat w spólce' nie

mielibySmy juZ 6O oA udziatów w spólce i nie bylibyémy partnerem, tylko w spolce

moglibyémy zrobió wszystko, nawet spolkq zlikwidowaó; do tego wystarcza 75 oA udzialów.

Nam wystarcza posiadane 60 o , bo chcemy wspolpracowaÓ na zasadach partnerstwa'

Wniesienie kapitáfu jest skuteczne dopiero w momencie jego zarejestrowania, natomiast

podjgcie uchwaly o doplatach jest skuteczne w momencie jej podjpcia. Praktycznie

nuriipn.go dnia po podjgóiu uchwaly mamy mozliwoéó uruchomienia órodków finansowych,

które^ rpottu juz móze wykorzystywaó, a ta spolka tego potrzebuje. Prace s4 prowadzone

zgodnié z haimonogramem i zakladamy, 2e byó mo2e latem przyszlego roku spolka ruszy

pánapar4. Brakujace 7 ml. zl moglibySmy równieLwlo2yó w formie po|yczki, ale wiq¡e siQ

io , ni.b.rpieczenstwem dla po"oitaly.h wspólników, bo poiryczkajest wymagalna z data jej

zwrotu, n\ézaleznie od tego, czy spólka ma zysk, czy nie. Wtedy zaczyna sig wyprzedawanie

maj4tku Doplaty s4 o tyle szczpéliw4 konstrukcj4 dla spólki, ze oddaje je wtedy, kiedy nie

poi.iebuje pienigdry z zysku. St4d nastawienie, 2e jezeli dajemy 7 mt zl., to zrobimy

iszystkó, aüy spólka ,ac".glaprzynosió zyski, bo po to sig prowadzi dzialalnoió gospodarczq.

Nie bgdziemy tej spolki dokapitalizowywaó przez kilka lat, bo ma ona byó dokapitalizowana

w momencié, t1eáy jest próces inwestycyjny. Potem spólka ma funkcjonowaó zgodnie

z zasadami gospodarki rynkowej i maprzynosió zysk.
Radny Krzysztof Swietlik zapy.tal, czy inne gminy juz podjply tego typu uchwaly. czy

Gmina Jgdrzejów podejmuje jako pierwsza.
piezes Spolki ,,Euroubojnia" Pan Czeslaw Szczerba powiedzial, ze wigkszoéó gmin

podjgta takie uchwaly, upowazniaj4ce wójta/burmistrza do glosowania w tej sprawie' Jutro
jest-sesja nadmtyczalna w starostwie, gdzie równiez bgdzie podjqta taka uchwala. Na wniosek
"pana 

Radcy jest wprowadzone dodatkowe zabezp\eczenie, 2e zwrot doplaty nie bqdzie zQdany

od indywidualnego udziaiu.
Pan Jaroslaw Wyrwa dodal, 2e do umowy stanowiqcej zal4cznik do uchwaly bQdzie

zal4czone oéwiadczenie wyrazone w formie aktu notarialnego, w którym zobowi4zujemy sip

do wypelnienia umowy: wniesienia doplat, nie z4dania zwrotu tych doplat od wspólnika,

tylko i zysku. Jest przygotowana umowa, która jest juz podpisana przez naszq stronp, jest

wyrazenié zgody ná przejpcie tego dtugu przez ,,Euroubojnip"' Tak4 umowg kuZdy ze

wspólni ków atrzyma przed podjpciem uchwaly.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Rada
w $ 2 p k t 2
uchwaly".

Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie przyiqla poprawkg polegaj4c4 na tym, aby

dopisaó zdanie'. ,.Projekt umowy przejgcia dlugu stanowi zalqcznik nr I do

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie powzigla

w sprawie wyrazenia zgody na doplaty zwrotne do kapitafu
w Jgdrzejowie.
fuchwala Nr XI/92l03 w zalqczeniu do protokolu/.

Pan Jaroslaw Wyrwa podzigkowal za podjgcie uchwaly i powiedzial: -JesteSmy

partnerami juz jakiS czas i cenimy sobie wspolpraca z Paústwem. Jako Rada Miejska

mieliécie Paástwo mozliwoÉó zapoznaó sig ze strategiq naszej firmy, a jeéli nie - sfuzymy

informacjami. W ostatnich badaniach przeprowadzonych przez Instytut Gospodarki Migsnej

zostali$my ocenieni jako druga firma w kraju. Filozofia naszej firmy zamyka sig na jak

najwigkszym inwestowaniu. Nie zamykamy sig z inwestycjami do tylko jednego zakladu.

Uchwalg Nr XI/92103 Uchwala
Spolki z o.o. PPHU Euroubojnia



Firma przynosi bardzo dobre zyski. Paústwo Duda to osoby, które ci4gle siQ rozwijaj4,

dzialajqw oparciu o polskie grupy producentów. Spolka posiada wylqcznie polski kapital;

w zarz4dzaniu spólk4 uczestniczy syn Paústwa Duda, który jest równiez udzialowcem

w spolce ,,Euroubojnia". Do spólek Paústwo Duda wchodz4 jako osoby frzyczne, co jest

gwárancjq bezpieczehstwa dla inwestorów, poniewaz ryzykujq wlasnym maj4tkiem. Chcemy

byó lideiem na polskim rynku, a w przyszloéci byó moze nie tylko na polskim. Spolka nie

zamierzawiqzaó sig kapitalowo z kapitalami obcymi.
Radny Wojciech Bilewicz zapytal, czy Paústwo Duda majqrozdzielnoéó maj4tkow4'

Pan Wyrwa odpowiedzia\,2e nie. Jezeli jest sig partnerem i w malzenstwie i w zyciu,

przenosi sig to równieí na dzialalnoÉó gospodarcz4.
prezes Sp. z o.o. ,,Euroubojnia" Czeslaw Szczerba podzigkowal radnym za podjqcie

uchwaly. Powiédzial, 2e roztrmie, iz dociekliwoSó i wnikliwe badanie sprawy wynika

z odpoiiedzialnoÉci za pieniqdze publiczne. Pan Szczerba poinformowal, ze inwestycja jest

realizowana zgodnie z harmonogramem prac stanowi4cym zal.qcznik do umowy zawart€|

z wykonawc4 dn. 30 czerwca br. Plac budowy zostal przekazany 24lipca br. Od tego czasu

líczymy 14 miesigcy na przekazanie kompletnej inwestycji. W tej chwili nie ma zadnych

zagíozeh; budowa jest réalizowana: s4 zalane stropy pod konstrukcjg, s4 zakopane linie

odprowadzajqce wody deszczowe, linie odprowadzajqce écieki do kolektora sanitarnego. Jest

to prawdziwy duzy plac budowy. Dokapitalizowanie spólki, wplacane odpowiednio do

potrzeb budowy pozwoli na rltmiczne realizowanie inwestycji.

A d . 9 .
I. Radrty Pav¡el Smorqg pyta, czy jest wykonana dokumentacia na budowq chodniktt

w Sl<roniowie.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze

jednak wynikaj4 problemy wlasnoéciowe. Jezeli
o pomoc w rozwiqzaniu tego problemu.

Burmistrz powiedzial równiez, 2e podejmie
dojazdowej do Euroubojni z chwilquruchomienia, co

dokumentacja jest w trakcie opracowanla,
bgdzie potrzeba zwrócimy sig do radnych

dzialania w sprawie budowY drogi
wipiLe sig z budzetem na rok przyszly.

Ad. 10.
Radny Pawel Smor4g zapyta\ - w zwi4zku z planowanym procesem technologicznym

w Euroubojni - o zagro2enie zapachowo-strefowe. Jak bgd4 odwozone nieczystoéci' Jak

bgdzie wygl4dalo natq2enie ruchu przez Skroniów.
Pan Czeslaw Szczerba odpowiedzial, 2e w trakcie wydawania pozwolenia byl

sporzqdzony raport oddzialywania na érodowisko. Zgodnie z dokumentacj4 oddzialywanie na

Siodowisko zamknie sie w obrgbie dzialki, co potwierdzil drugi raport. Zaktad jest

zaprojektowany na miarp XXI wieku, spelnia wymogi Unii Europejskiej. Po tego typu

.i¡Judti" chodzi sie w bialym fartuchu i nie czuó zadnych zapachów. We Francji

w sqsiedztwie takich zakladów s4 sklepy. Jest to dopracowane i nie powinno byc z tego tfulu

utrudnieú. Jezeli chodzi o czQstotliwoéó ruchu na tej trasie, to dziennie okolo 40 samochodów

bgdzie przejezdaalo w sprawie Euroubojni. Bgdzie rozpatrywana mozliwoSó polqczenia trasy

E-7 z Euroubojniq. Nieczystosci bQdq utylizowane; powstaj4 firmy specjalistyczne, które za

odplatnoécie bedq to wykonywaó. W tej chwili prowadzone s4 rozmowy z Panem Stoklos4

i prawdopodobnie z chwil4 uruchomienia dzialalnoÉci zostanie podpisana umowa.

Pan Jaroslaw Wyrwa powiedzial, ze umowy w sprawie utylizacji bpda podpisane

z chwil4 uruchomienia produkcji Dotychczas z utylizacjq nieczystoÉci nie bylo zadnych

problemów i w tym wzglgdzie nie widzi Zadnych zagro2eñ. -Zamierzamy wprowadzió system



HCCP, który jest systemem zarzqdzania jakoéciq w branzy spozywczej. Nie jest on

wymagany przy produkcji ubojowej, ale zamierzamy go wprowadzió po to, aby sprzedawaó

páOuÉy 
"nu 

rynti unijne. Zamieizamy równiez przed rozpoczgciem produkcji uzyskaÓ

certyfrkát unijny. Tak wiQc wszelkie wymagania na pewno spelnimy' Ogl4dalem wiele

tulrtudo* proáulcyjnych i iinii ubojowych w Polsce i nie tylko. W jednym z duñskich miast

ubojnia o wydajnoSci 3,5 tysiqca sztuk na dobp jest polozona w centrum miasta'

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato zaproponowal, 2e na sesji w dniu 25 wrzeSnia moíe

odbyó sie okolo 3-godzinne sikolenie dla radnych dotyczqce taryf wody i écieków; kierownik

zapylal, czy radni |yczqsobie, aby to zorganizowal.
przewodni"rq"i Rady odpowiedziala, 2e radni przedyskutuj4 ta sprawQ i Kierownik

zostanie poinformowany po rozmowie z radnymi'

Ad .  11 .

Ze wzglgdu na wyczerpanie porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Miejskiej

o godzinie t300"zamkn9la obrady kt ses¡i Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Protokolowala
':< &- lLrr>kt¿'l'eresa 

Borowska
t@Mie¡skie¡


